
Чому треба поважати професію військового?
Вірні сини Вітчизни



Термін «солдат» означав вояка-найманця, що отримував плату за службу. Він 
з'явився у Древньому Римі після військової реформи Гая Марія, який вперше 
почав набирати до війська найманців серед збіднілих римлян.



Солдатів треба поважати, тому що вони захищають свою                                                                             
батьківщину та нас , ми можемо спати спокійно, коли знаємо, що 
нас та наших близьких охороняють військові.



У військових є роди військ , наприклад:



МЕХАНІЗОВАНІ ВІЙСЬКА



ТАНКОВІ ВІЙСЬКА



РАКЕТНІ ВІЙСЬКА ТА АРТИЛЕРІЯ



АЕРОМОБІЛЬНІ ВІЙСЬКА



АРМІЙСЬКА АВІАЦІЯ


